
Fra: Ordførar Lindås 
Sendt: 23. august 2016 12:23 
Til: Tove Mette Arnø Fyllingen 
Emne: SV: Tiltak 
 
Det kan du gjere 
 

Fra: Tove Mette Arnø Fyllingen  

Sendt: 23. august 2016 12:02 
Til: Ordførar Lindås 

Emne: SV: Tiltak 

 
Skal eg legge svaret ditt inn på saken? 
 
Med helsing 

Tove Mette 

 

Fra: Ordførar Lindås  

Sendt: 23. august 2016 12:01 

Til: Tove Mette Arnø Fyllingen 
Emne: Fwd: Tiltak 

 

Her er svaret til Kvalheim 

Astrid  

 

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

Fra: <ordforar@lindas.kommune.no> 

Dato: 22. august 2016 kl. 11.30.09 CEST 

Til: Alf Kvalheim <offiseren074@gmail.com> 

Emne: Re: Tiltak 

Hei 

Takk for mail. Eg trudde denne saka var iorden ? Tydelegvis er den ikkje det og 

det er for meg svært overraskande . Det er sjølvsagt ikkje greitt at de ikkje får svar 

.  Håper de høyrer raskt frå kommunen , og desverre er det fleire som opplever det 

same som dykk. Dette har vi frå politisk leiing sagt klart og tydeleg frå om, og 

rådmann er i full gong med eit prosjekt som skal sikre ei god og forsvarleg 

sakshandsaming . Eg er svært lei meg for at de igjen opplever dette, og eg ynskjer 

sjølvsagt ikkje dette.  

Mvh 

Astrid Aarhus Byrknes  

 

Sendt fra min iPhone 

mailto:ordforar@lindas.kommune.no
mailto:offiseren074@gmail.com


 

Den 22. aug. 2016 kl. 10.35 skrev Alf Kvalheim <offiseren074@gmail.com>: 

                                                                        Sak - 15/35052 

Som dere kjenner til søkte vi via postmottak om fartsreduserende 

tiltak i Mangerbua  Alvermarka, datert 15/11-2015. Dette på grunn 

av at det var en fartshump der før entreprenøren fjernet den under 

vedlikehold, og økende både trafikk og fart som bare eskalerer i 

området. For å ivareta sikkerheten til små og store myke trafikanter 

søkte vi om dette. Fikk foreløpig svar 11/2-2016 fra Linda 

Hammersvik Folkestad  med melding om fartsmåling. Sendte i 

ettertid 2 henvendelser med et enkelt spørsmål til Linda 

Hammersvik Folkestad om hvem som var saksbehandler.Fikk et 

slags svar etter 2 mnd og 3 purringer.  

Vi oppfattet det som det skulle være Rune Kilen som er 

saksbehandler, men han responderer over hodet ikke, selv etter 

flere purringer via postmottak. Vi har bedt om status 3 ganger på 

denne saken den 25/4-2016, 7/6-2016 samt 8/7-2016. Sendte også 

en henvendelse til assisterende rådmann.Eg skal undersøke saka 

skriver han. Ingen respons derfra heller. Må vi gå til media for å få 

kommunen til å våkne? Synes dere som er i toppledersjiktet i 

kommunen at dette er godt nok? Arbeider dere etter 

forvaltningsloven eller et annet kvalitetssikringssystem?  

Vi begynner etterhvert å bli lei av å møte arroganse og veggen 

hver  gang vi sender en henvendelse til Lindås kommune. Vi synes 

også at det er ubehagelig å måtte irettesette Lindås kommune gang 

på gang. 

 

Alf Kvalheim 

Marit Alver Kvalheim 

Mangerbua 1 

5911 Alversund 
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